



Call
703-222-0880

*to speak to a social worker for
information about*

- ❖ **Obtaining food, clothing, housing, and transportation**
- ❖ **Care of children, elderly relatives, and persons with disabilities**
- ❖ **Health care services- medical, dental, pregnancy, and family planning**
- ❖ **Job training, employment, education, legal assistance, and English for speakers of other languages**
- ❖ **Recreational activities for all ages and those with special needs**
- ❖ **...and much more!**

Services provided by public, private, and community-based organizations. Some services are based on eligibility guidelines and availability.

Coordinated Services Planning
703-222-0880
Press 1 for English & Other Languages
Press 2 for Spanish
703-803-7914 (TTY)
Mon. - Fri.: 8:00 A.M. – 4:30 P.M.

For information on resources visit
www.fairfaxcounty.gov/rim



To request reasonable ADA accommodations, this information in an alternate format or information about availability of this publication in other languages contact Judy Greene at 703 324-5638 or TTY 703- 803-7914.



Rev. 06/06 English



Call
703-222-0880

*to speak to a social worker for
information about*

- ❖ **Obtaining food, clothing, housing, and transportation**
- ❖ **Care of children, elderly relatives, and persons with disabilities**
- ❖ **Health care services- medical, dental, pregnancy, and family planning**
- ❖ **Job training, employment, education, legal assistance, and English for speakers of other languages**
- ❖ **Recreational activities for all ages and those with special needs**
- ❖ **...and much more!**

Services provided by public, private, and community-based organizations. Some services are based on eligibility guidelines and availability.

Coordinated Services Planning
703-222-0880
Press 1 for English & Other Languages
Press 2 for Spanish
703-803-7914 (TTY)
Mon. - Fri.: 8:00 A.M. – 4:30 P.M.

For information on resources visit
www.fairfaxcounty.gov/rim



To request reasonable ADA accommodations, this information in an alternate format or information about availability of this publication in other languages contact Judy Greene at 703 324-5638 or TTY 703- 803-7914.



Rev. 06/06 English

اتصل بالرقم

703-222-0880



لتتحدث مع عامل إجتماعي للاستعلام عن

- ❖ الحصول على طعام وملابس وسكن وتنقل؛
- ❖ رعاية الأطفال والأقارب المسنين والأشخاص المعاقين والعجز؛
- ❖ خدمات رعاية صحية – طبية وطب الأسنان وحمل وتنظيم الأسرة؛
- ❖ التدريب على عمل، والتوظيف، والتعليم، والمساعدة القانونية، وتعلم اللغة الإنكليزية للناطقين بلغات أخرى.
- ❖ أنشطة ترفيهية لجميع الأعمار ولذوي الاحتياجات الخاصة؛
- ❖ ...وأكثر من هذا!

تقدم الخدمات من قبل منظمات عامة وخاصة ومجتمعية المرتكز. تستند بعض هذه الخدمات على ضوابط الأهلية ومدى توافرها.

Coordinated Services Planning
(التخطيط المنسق للخدمات)

703-222-0880

إضغط ١ للغة الإنكليزية واللغات الأخرى
إضغط ٢ للغة الأسبانية

703-803-7914 (TTY)

الاثنين – الجمعة: ٨:٠٠ صباحاً – ٤:٣٠ عصرًا

للحصول على مزيد من المعلومات عن الموارد قم بزيارة الموقع الإلكتروني

www.fairfaxcounty.gov/rim

لطلب مواءمات ADA معقولة، أو للحصول على هذه المعلومات بشكل بديل أو لطلب معلومات عن توفر هذه النشرة بلغات أخرى، يرجى الاتصال بالسيدة Judy Greene (جودي غرين) على الرقم 703 324-5638 أو 703- 803-7914 TTY



Rev. 06/06 Arabic

اتصل بالرقم

703-222-0880



لتتحدث مع عامل إجتماعي للاستعلام عن

- ❖ الحصول على طعام وملابس وسكن وتنقل؛
- ❖ رعاية الأطفال والأقارب المسنين والأشخاص المعاقين والعجز؛
- ❖ خدمات رعاية صحية – طبية وطب الأسنان وحمل وتنظيم الأسرة؛
- ❖ التدريب على عمل، والتوظيف، والتعليم، والمساعدة القانونية، وتعلم اللغة الإنكليزية للناطقين بلغات أخرى.
- ❖ أنشطة ترفيهية لجميع الأعمار ولذوي الاحتياجات الخاصة؛
- ❖ ...وأكثر من هذا!

تقدم الخدمات من قبل منظمات عامة وخاصة ومجتمعية المرتكز. تستند بعض هذه الخدمات على ضوابط الأهلية ومدى توافرها.

Coordinated Services Planning
(التخطيط المنسق للخدمات)

703-222-0880

إضغط ١ للغة الإنكليزية واللغات الأخرى
إضغط ٢ للغة الأسبانية

703-803-7914 (TTY)

الاثنين – الجمعة: ٨:٠٠ صباحاً – ٤:٣٠ عصرًا

للحصول على مزيد من المعلومات عن الموارد قم بزيارة الموقع الإلكتروني

www.fairfaxcounty.gov/rim

لطلب مواءمات ADA معقولة، أو للحصول على هذه المعلومات بشكل بديل أو لطلب معلومات عن توفر هذه النشرة بلغات أخرى، يرجى الاتصال بالسيدة Judy Greene (جودي غرين) على الرقم 703 324-5638 أو 703- 803-7914 TTY



Rev. 06/06 Arabic